



## HMCS ST. JOHN'S

### BADGE

#### Description

Gules issuant from a mural crown Or a rocky mount Sable thereon a lion passant Or langued and armed Azure.

#### Significance

The lion depicts St John's status as the provincial capital and seat of the Lieutenant-Governor. The mural crown is commonly found in the arms of fortified cities, and makes particular reference to the Battery. The rocky mount upon which the lion stands refers to the "Rock" of Newfoundland and to the dominant topography of the capital region. The badge's field, like that of both the provincial and civic arms of St. John's, is red.

### MOTTO

AVANCEZ (Advance)

## NCSM ST. JOHN'S

### INSIGNE

#### Description

De gueules, issant d'une couronne murale or, sur un monticule rocheux sable, un lion passant or lampassé et onglé azur.

#### Signification

Le lion représente le statut de St John's en tant que capitale provinciale et siège du lieutenant-gouverneur. On trouve habituellement la couronne murale dans les armoiries des villes fortifiées et elle fait référence à la batterie. Le monticule rocheux sur lequel le lion se tient fait référence au « Rocher » de Terre-Neuve et à la topographie de la région de la capitale. Le champ de l'écusson, tout comme ceux des armoiries provinciales et civiques de St. John's, est rouge.

### DEVISE

AVANCEZ

**COLOURS**

Gold and Red

**COULEURS**

Or et rouge

**BATTLE HONOURS**

None

**HONNEURS DE BATAILLE**

Aucun

**LINEAGE**

**First of Name**

Frigate, Halifax Class.  
Commissioned 24 June 1996.<sup>1</sup>

**LIGNÉE**

**Premier du nom**

Frégate de classe Halifax.  
Mis en service le 24 juin 1996.<sup>1</sup>

---

1. Annual Historical Report/Rapport historique annuel 1996 - HMCS/NCSM *St. John's*, 10 February/février 1997, file/dossier 1325-1 (NAVO), AHR/RHA 1326-1681